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法罗电力（浙江）有限公司，成立于2018年，注册资金1500万美元，占地面积40余亩，公司专注

于大功率储能系统业务，是一家集新能源设备的研发、生产、销售和运维服务于一体的高新技术企业。

公司目前拥有年产能超3GWh的储能电池模组生产线和年产能超5GW的大功率储能变流器生产线。

拥有一流的电力电子领域的研发团队，掌握储能系统集成包括电池模组、电池管理BMS系统、能量管理

EMS系统、热管理系统、变流器PCS系统、消防系统、箱体以及变压器等在内的核心技术和知识产权， 

以先进的大功率电力电子技术和安全可靠的电池管理技术为用户提供优质服务。

产品可用于新能源发电消纳、电网调峰调频及辅助服务、需求侧响应、微电网、工商业企业用户削

峰填谷等场景。

FR Electric (Zhe Jiang) Co., Ltd. was found in 2018. Registered capital is 15 Million dollar, Factory covered area of around 

27,000㎡. FR is a high tech company, devoted to R&D; production; and sales of megawatt energy storage system.

FR have capacity of producing 3GWh battery pack and 5GW PCS. With first-class R&D team and experienced engineers, 

FR own core know-how and intellectual property of BESS including: Pack; BMS; EMS; Temperature Management System; 

PCS; Fire Protection System; Container and Transformer, therefore we can offer customers safe and reliable BESS 

products and excellent technical support.

F R’s BESS products are widely used on all electric application scenarios: Green power generation storage; Grid 

AGC/AVC; Backup power; Micro grid; Peak shaving; etc. 



双碳背景下，储能驱动千行百业向清洁能源转型，作为行业前行者，法罗电力将为

客户提供优质的储能产品和服务，助力客户成功转型。

Under the DUAL CARBON policy background, energy storage will drives thousands of 

industries to transfer to clean energy. As a forerunner, FR provide quality BESS products 

and excellent services to help customers with this energy transformation.

储能系统广泛应用于电力系统发电、输电、配电、用电等各环节，同时可以建成

微电网系统。

Energy storage system is widely used in power generation, transmission, 

distribution, power consumption and other aspects of the power system; 

and it can be integrated into micro grid system.
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1900*2465*1050mm 3100*2465*1050mm
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FRBESS-430KWH-2HA

215kWh/1P240S 430kWh/2P240S

I P20

200kW

240kW

0-99%DOD

0.5C/1C

88% 

循环次数  Cycle EOL70%,10000次（日历寿命15年）

2300kg 4300kg

FRBESS-215KWH-2HA

BESS

AIO-200 

AIO-400 







FRP1250L-2A



kg

52S

1P52S

166.4V/130-189.8V

46.592kWh@25℃

液冷 Liquid

855*255*1100mm

310kg

0.5C

1500V
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